
SØRLI SKOLE 
 
 

Dato: 13.03.24 

Tidspunkt: 15.30 – 17.00 

Sted: Sørli skole personalrom 

Møtet innkalt av: Sekretær Type møte: SU/SMU 

Møteleder Eva Britt Rem Referent:  Eva Britt Rem 

Møtedeltakere: FAU-leder: Maiken Christin Bakken 
Foreldrerepresentant: Christian Tjøstheim 
Lærerrepresentanter: Åse Marie Sandmark 
Elevrådsrepresentanter: (Tone) Elise Holm  
Kommunestyrets representant: Tina Kucina (Ap) 
Sekretær/rektor: Eva Britt Rem  
Forfall: 
Lærerrepresentanter: Sigrun Orderdalen Stamnes 
Andre ansatte: Jana Misurova 
Elevrådsrepresentanter: Anton K. Johannessen og Sigurd 
Laupsa  

Agenda: Sak 16/2023-2024 Godkjenning av referat og innkalling  
Sak 17/2023-2024 Saker fra FAU 
Sak 18/2023-2024 Saker fra elevrådet 
Sak 19/2023-2024 Saker fra skolen og SFO 
Sak 20/2023-2024 Eventuelt  

MØTEREFERAT: 

Sak nr: 16 
 

Godkjenning av referat og 
innkalling 

Presentert 
av: Eva Britt 
Rem 

 

Diskusjon:    

Konklusjon/vedtak Ingen merknad   

Gjøremål:  Ansvarlig: Frist: 

Sak nr: 17 Saker fra FAU 
 

Presentert 
av: Maiken 
Bakken 
 

 

Diskusjon/ 
Til orientering: 

 
Oppfølgingssaker fra SU-møtet 17.01.24: 
 
Trafikkvaktordning 
FAU støtter innspillene fra elevrådet og personalet på 
skolen. Vi fortsetter trafikkordningen slik den fremstår i dag 
med en uke etter skolestart/høst og en uke i mørketiden.  
 
Varingskollen 
Fint tiltak, men FAU har ikke økonomi til å prioritere dette i 
år. Hvor mange av elevene ønsker å stå slalåm? Fint om 
elevrådet kan gjøre litt mer undersøkelse i forkant, både når 
det gjelder antall som ønsker å stå slalåm, hvor mange som 
har utstyr/mangler utstyr m.m. Sette opp budsjett som 
presenteres til FAU i god tid før det eventuell søkes på nytt 



neste år. Det er kanskje greit å søke for ett trinn og ikke hele 
5.-7. trinn. 
 
Gratisprinsippet 
Forslaget angående godterier siste skoledag støttes av FAU 
slik det foreligger nå.  
 
Nye saker: 
 
« Girl Teck fest» for jenter.  
Henvendelse fra foreldre. Er det mulig å få permisjon for å 
delta på en slik tilstelling?  
 
Soneinndeling  
En forelder har tatt kontakt angående soneinndeling i 
friminuttene. Det ble gjennomført en bred prosess i 2022 
både i FAU, SU og elevrådet hvor vi besluttet å videreføre 
ordningen. Hele prosessen om soner, samt begrunnelsen for 
å videreføre ordningen ligger i FAU mappen på teams.  
 
Bibliotek  
Noen foreldre etterlyser informasjon om bruk av 
skolebiblioteket. Det er ønskelig at det informeres på 
foreldremøte for 3. trinn om bruk av biblioteket. 
 

Diskusjon / 
Konklusjon/vedtak 

• Trafikkvaktordningen slik den fremstår i dag 
fortsetter.  

• FAU kan ikke prioriterer økonomisk støtte til tur i 
Varingskollen i år 

• Det er ønskelig at det går ut informasjon i Visma 
angående trygg bruk av sykkel og sparkesykkel.  

• Begrunnelsen for soneinndeling tas på foreldremøte 
på 1. trinn og legges ut på FAU sin mappe på Teams. 
Begrunnelsen sendes også på mail til FAU-leder som 
kan distribuere den videre 

• Skolen kjøper inn nye bøker for ca 10 000 i året.  

• Biblioteket er åpent hele uken og alle klasser har 
mulighet til å låne bøker på biblioteket. Klassene har 
fastsatte timer gjennom uka. Mange klasser har 
hentet seg bokkasser fra biblioteket og har utlån fra 
disse. Den eneste forskjellen i dette skoleåret er at 
utlånsystemet gjennom Quria ikke har fungert, slik at 
utlån til elevene må logges manuelt av lærer. Det har 
vært bytte av biblioteksystem i kommunen. 3.trinn har 
hatt utlån gjennom bokkasser fra skolebiblioteket. 
Bøkene har vært byttet jevnlig. Det har fungert veldig 
fint. 

Gjøremål: Det går ut informasjon i Visma 
angående trygg bruk av 
sykkel og sparkesykkel.  

Ansvarlig: 
Nina Sæther 
 

Frist: 
Etter påske 
 



Rektor undersøker saken om 
permisjon for å delta på «girl 
tech fest». 
 
Nye 1. trinns foreldre 
informeres om begrunnelsen 
for soneinndeing. Rektor 
sender begrunnelsen på mail 
til FAU-leder 

Eva Britt 
Rem 
 
 
 
Eva Britt 
Rem 

Så raskt som 
mulig 
 
 
 
 

 

Sak nr: 18 Saker fra elevrådet 
 

Presentert av  
Elise Holm 

 

Orientering/ 
Diskusjon: 

Elevundersøkelsen 
Elevrådet har reflektert sammen rundt resultatene  

• Ønsker å få ned mobbetallene  
• Vurderer antimobbekampanje.  

  
Er det mulig å gjøre noe rundt bli med dansen.  
Fokus på ukeplan, fortelle om sosiogram  
 
BUK valg 2024 
Det ble laget presentasjonsvideoer og gjennomført valg 
 
Faste representanter: 

• Anton Klette Johannessen, 6A 

• Emily Tomine Ebeltoft, 5C 
Vara: 

• Arvid Warberg Flaaen, 5A 

• Tilde Cornelia Lameus-Halvorsen, 6A 
 

Konklusjon 
/vedtak 

• FAU lurer på om det er mulig å gjøre noe 
mer rundt «BliMe dansen».  

• Det bør gjøres kjent for foreldrene at det 
gjennomføres sosiogram av 
klassemiljøet to ganger i året 

 

Gjøremål: • Elevrådet tar med 
innspillene tilbake til 
neste elevrådsmøtet 

Ansvarlig: 
(Tone) Elise 

Holm 
 

Frist: 
 
 

 

Sak nr: 19 Saker fra skolen Presentert 
av:  
Eva Britt Rem 

 

Diskusjon/ 
Til orientering: 

Gjennomgang av resultatene på nasjonale prøver og 

elevundersøkelsen 2023. 

Nasjonale prøver 

• Jevnt over gode resultater på 5. trinn 

• Stabilt høye resultater i regning på 5. trinn 



• Engelskresultatene på 8. trinn viser fremgang, 

matematikkresultatene viser tilbakegang.  

Elevundersøkelsen: 

På skolenivå: 

• I hovedsak på og over landsnittet på alle indikatorene 

• Høy trivsel  

• Høy støtte fra lærer 

• Høyt på læringskultur 

• Høyt på mestring 

• Stor variasjoner mellom trinnene når det gjelder 

mobbing 

• To trinn godt under landssnittet 

• Ett trinn over landssnittet 

Det er gjennomført en kvalitativ undesøkelse i forbindelse 
med oppfølging av resultatene og utarbeidelse av tiltak. 
Trinnet med høye mobbetall har hatt det som tema på 
foreldremøte 29.02.24. 
 
Budsjett: 
Sørli skole har over år hatt god budsjettstyring og gått i 
balanse, med økte elevbehov og strammere rammer er ikke 
dette lenger mulig. Årsrapporten for 2023, viser et 
merforbruk på enheten Sørli skole på 200 000.  
 
Ut fra budsjett for 2024 har rektor varslet et merforbruk på 
skole på ca. 500 000 for 2024, for å oppfylle lovpålagt krav 
om lærenorm, vedtak om spesialundervisning og «laget 
rundt eleven».  
 
Ansettelser av lærere våren 2024. 
 
Skolen hadde mange svært gode søkere. 
Skolen har ansatt en lærer i 100% fast stilling fra 01.08.2024 
for å dekke lovpålagt krav om lærenorm. Den nyansatte er 
Betina Synnøve Kirkeby som fullfører master i 
lærerutdanning 1.-7. trinn våren 2024. Vi ser frem til å få 
Betina på laget. 
 

Diskusjon / 
Konklusjon/vedtak 

•  

Gjøremål: •  Ansvarlig: 
 
 
 
 

Frist: 
 



Sak nr: 20 Eventuelt Presentert 
av: 
 

 

Diskusjon/ 
orientering: 

Ingen saker til eventuelt. 

Konklusjon/vedtak  

Gjøremål:  Ansvarlig: Frist: 

 

13.03.2024 

Eva Britt Rem 

Referent 

 


